
`                                     P R O T O K Ó Ł  NR XXVII/2005 
                                   z XXVII  sesji Rady Gminy Michałów 
                                        odbytej w dniu 8 lipca 2005 roku  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie .

Na sali obrad jest 12 radnych na stan 15 radnych.

Sesję rozpoczęto  o godzinie 10 –ej.

Ponadto w sesji udział biorą:
1. Wójt  Gminy – Pan Stanisałw Szewczyk 
2. Zastępca Wójta – Pani Henryka Gietka Bębenek 
3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska 
4. Doradca Prawny 

Ad.1.
Przewodniczący  Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział  „WYSOKA RADO –
OTWIERAM ZWYCZAJNĄ SESJĘ RADY GMINY W MICHAŁOWIE”- przywitał
wszystkich obecnych , jednocześnie stwierdzając , że na stan 15 radnych , w sesji bierze udział
12 radnych , a zatem rada Gminy jest władna  do podejmowania prawomocnych uchwał i
rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady
Gminy Radnego Pana Artura Zycha.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali projekt porządku obrad
dzisiejszej sesji , dla przypomnienia przedstawię.

1. Otwarcie obrad sesji .
2. Przyjęcie porządku obrad sesji .
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Przewodniczącego  Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie

międzysesyjnym.
5. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

-  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 
               Opieki  Zdrowotnej  w Michałowie 
            -  udzielenia poręczenia kredytu dla  Samorządowego Zakładu Opieki 

         Zdrowotnej
 -   uchylająca uchwałę Nr XXV/154/2005 Rady Gminy Michałów z dnia 30marca
    2005 roku zmieniającą uchwałę Nr X/65/2003 Rady Gminy Michałów z dnia 
    30 października 2003 roku w sprawie : Statutów Zespołó  Placówek    Oświatowych w
Górach , Michałowie , Sędowicach i Węchadłowie
- w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji 
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wartości jednego punktu w tabeli wynagrodzeń pracowników samorządowych 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  Gminy Michałów
- zmieniająca  uchwałę Nr XXV/160/2005 Rady Gminy Michałów z dnia 30 marca

2005 roku w sprawie zmiany kwoty wynagrodzenia Wójta Gminy Michałów. 
8. Rozpatrzenie wniosku dotyczącego rozwiązania komisji stałych Rady Gminy oraz

powołanie  nowych składów osobowych poszczególnych komisji.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski i informacje.
11. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad.
Następnie zwraca się z zapytaniem czy Radni wnoszą  propozycje zmian  porządku obrad sesji.

Radny Chmielarski zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie punktu rozszerzenie składów
osobowych komisji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy wniosek poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za 1 przeciw.

Radny Kowalczyk  zwraca się z pytaniem czy wniosek ten będzie rozpatrywany na dzisiejszej
sesji .

Radny Tyburczyk zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji
punktu rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w
budżecie na zadania inwestycyjne dotyczące wykonania dokumentacji technicznej
wodociągowania i kanalizacji.
Radny Klamiński mając przed sobą projekt uchwały mam pytanie , a co z Sędowicami i
Wrocieryżem.
Wójt Gminy odpowiada , że zgodnie z koncepcją realizujemy I etap  w którym ujęte są
wymienione miejscowości .
Radny Klamiński  wnosi o wyjaśnienie ,  kiedy  koncepcja była zatwierdzona.
Wójt odpowiada , że w 2001 roku.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Tyburczyka  poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad
punktu projektu uchwały wprowadzenia zmian w budżecie gminy.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji  wraz ze zmianami poddaje
pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.

Ad.3.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Informuję , że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy jest wyłożony do wglądu na sali obrad ,
a także jest dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do treści protokołu.
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Radny Klamiński zwraca uwagę , że mówiąc o stypendium socjalnym miał na uwadze czy była
zmiana druków, a nie jak zapisano  ile razy zmieniano druki.
Po wniesionych  uwagach w wyniku głosowania 12 było za protokół został przyjęty.

Ad.4.

Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest informacja Przewodniczącego Rady Gminy o
działaniach podejmowanych w okresie między sesyjnym .
Przewodniczący Rady Gminy informuje: 

- wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju  Społeczno-Gospodarczego Budżetu i
Finansów

- otrzymałem pismo ze Starostwa Powiatowego w Pińczowie Wydział Spraw Społecznych
o wyrażenie opinii przez Radę Gminy dotyczącej projektu uchwały w sprawie likwidacji
Poradni Otolaryngologicznej w Zespole Opieki Zdrowotnej w Pińczowie 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i prosi
Wysoką Radę o opinię  - opinia negatywna .
 
Ad.5.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac między
sesjami.
Wójt Gminy informuje:

- wziąłem udział w zawodach sportowo-pożarniczych , zawody te były na bardzo wysokim
poziomie. Dzieci i młodzież , seniorzy wykazali się wysoką sprawnością  fizyczną

- starostwo podziękowało za zorganizowanie święta ludowego 
- dokonałem analizy nauczania w szkołach na terenie gminy Michałów  i muszę

powiedzieć , wyniki są zadawalające, dzieci i młodzież  stanęli  na wysokości zadania  
- informuję , że przy Zespole Placówek Oświatowych w Sędowicach  musimy 
- wykopać studnię

Sprawozdanie Wójta zostało przyjęte.

Ad.6.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Zastępca Wójta Gminy o przedstawienie informacji 
z realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.               
Pani Zastępca Wójta przedstawia informację.
Informacja została przyjęta.

Ad.7.

Przewodniczący  Rady Gminy informuje , że przystępujemy do punktu porządku obrad sesji
uchwały w sprawie zabezpieczenia  środków  finansowych w budżecie gminy na zadania
inwestycyjne dotyczące wykonania dokumentacji technicznej wodociągowania  i kanalizacji
miejscowości : Michałów  Betlejem –Hyłka, Pawłowice , Tur Dolny ,Tur Dolny –Busina , Tur Piaski
, Tur Górny ,Zawale Niegosławskie , Jelcza Mała , Jelcza Wielka.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi  o dyskusję nad projektem uchwały.
Radny Klamiński  pyta dlaczego nie przestrzegamy koncepcji jaka została opracowana.
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Wójt Gminy odpowiada , że przecież jest realizowana ta koncepcja ,o której mówił Pan  na sesji
Rady Gminy w Górach  , że jest to najlepsze rozwiązanie , a miejscowości  Jelcza Mała i Jelcza
Wielka będą zasilane od Pawłowic, ale przecież decyzja należy do Rady Gminy , przecież można
objąć całą gminę. 
Radny Klamiński  należałoby rozsądnie podejść do sprawy dlatego chciałbym wiedzieć , gdzie jest to
zapisane , że tak mówiłem .Przecież w II etapie były Sędowice  Wrocieryż 
Jelcza Wielka , Jelcza Mała i Pawłowice.
Udzielając odpowiedzi Wójt stwierdza  , że jeszcze raz oświadczam , że decyzja ostateczna należy
do Rady Gminy i będą realizowane tylko te zadania , które radni uchwalą . Jeżeli dzisiaj
przegłosujecie inną propozycję to urząd gminy ją zrealizuje, proszę więc o propozycje i
przegłosowanie ich. 
Radny Zych przecież jest celowość ciągnięcia tam gdzie nie ma wody.
Radny Koziara celowość tworzenia projektu na przyszłość jest zgodna , natomiast mam pytanie do
Pana Wójta bo będąc w Turach na zebraniu nikt nie wyraził chęci wodociągowania. Pan Wójt miał
zrobić rozeznanie gdzie się pociągnie.
Radny Klamiński czy jest uzasadnienie ekonomiczne ciągnąć z Pawłowic do Jelczy .
Wójt  Gminy przecież wodę można pociągnąć pod mostami , na terenach bagiennych jest bardzo
kosztowne , rozeznanie które zrobiłem to muszą powiedzieć , że woda powinna być w Polichnie
Tomaszowie, Przecławce bo tam jest woda najdroższa.
Radny Banaszek ja mam pytanie co z przysiółkiem Betlejem –Hyłka .
Wójt odpowiada , że jest  ujęte w propozycji projektu dokumentacji.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz  obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za 2 przeciw.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem jest projekt uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego
Budżetu i Finansów o opinię. Opinia Komisji pozytywna.
Radny Kowalczyk pyta czy uchwała w sprawie inwestycji podjęta na ostatniej sesji została
zmieniona.  
Pani Skarbnik wyjaśnia ,że dopisana jest kwota 50 tys. do drogi Jelcza Wielka .
Radny Koziara jeżeli dajemy takie wielkie kwoty na drogę „do nikąd” to przecież jest to nie w
porządku, drogi nie było w planie.
Radny Chmielarski  czy takie słowa padły na poprzedniej sesji , droga w Przecławce miała 30 tys. , a
jest 80 tys.
Radny Klamiński muszę  przyznać ,  cieszę się , że się buduje ale do Pana Dubiela trzeba kamień
dowieść.
Wójt Gminy odpowiada , że kamień będzie wożony sukcesywnie na ile pozwolą środki.
Sprawa mostu do przetargu wiemy , że muszą być kwoty wyższe.
Radny Klamiński prosi o uzasadnienie dofinansowania do systemu , o którym mówił Pan 
Wleciał
Radny Wleciał straż nie posiada środków dlatego zwróciła się o pomoc do gmin, wszystkie
dokumenty są do wglądu , kosztorys opracowany , dlatego prośba ,aby przeznaczyć pewne środki.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały .
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za 2 wstrzymujące.
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Przewodniczący  Rady Gminy  przystępuje  do  następnego  punktu  porządku  obrad  sesji  projektu
uchwały uchylającej uchwałę Nr XXV/154/2005 Rady Gminy Michałów z dnia 30 marca 2005 roku
zmieniającą  uchwałę  Nr  X/  65/2003 Rady Gminy Michałów z  dnia  30 października203 roku w
sprawie  Statutów  Zespołów  Placówek  Oświatowych  w  Górach  ,  Michałowie  ,  Sędowicach  i
Węchadłowie.
Prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia , Oświaty .Kultury Bezpieczeństwa Publicznego ,
Bezpieczeństwa _Przeciwpożarowego o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.,
W wyniku głosowania  12 było za.
W materiałach na sesje Państwo Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego
wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji wartości jednego punktu w tabeli wynagrodzeń
pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 
Gminy Michałów.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno Gospodarczego Budżetu i Finansów o
odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię – opinia pozytywna.
Radny Klamiński pyta co to jest to 3 zł .Wójt odpowiada , że jest to kwota ,o którą mnoży się punkty
zawarte  w tabeli wynagrodzeń ,w której to tabeli są kategorie i kwoty określone w widełkach dla
określonych stanowisk.
Radny Klamiński pyta ile było dotychczas i jaka jest kwota bazowa.
Wójt odpowiada , że kwotą bazową jest kwota 600 zł. , a punkt oceniony był na 3  zł dla ZEAS –u i
4 zł dla GOPS-u
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
 W wyniku głosowania 11 było za 1 nieobecny.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem jest projekt uchwały w
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SZOZ w Michałowie za 2004 rok.
Obecna na sesji Pani doktor Teodozja Kierkowska Szewczyk Kierownik SZOZ przedstawia
informację z działalności SZOZ Michałów.
Następnie również wyjaśnień co do bilansu udzieliła Pani Księgowa .
Radny Banaszek pyta kto płaci za ciepło w Ośrodku Zdrowia.
Pani Księgowa odpowiada , że płaci ośrodek.
Radny Kowalczyk czy jest refundacja montowanych przez prywatne osoby okien w ośrodku.
Księgowa odpowiada , jeżeli nie spełnione są warunki określone w przepisach nie płaci się  ze
środków SZOZ.
Radny Koziara ja mam pytanie jaka jest pewność , że ten bilans jest dobrze sporządzony.
Dlaczego od wielu lat nie ma kontroli tego bilansu , kontrola taka powinna być przeprowadzona,
przecież kontrole są po to , aby wskazywały błędy .
Radny Koziara zgłasza wniosek ,aby w SZOZ-ie  została przeprowadzona kontrola.
Radny Tyburczyk dyskutowaliśmy nad tym sprawozdaniem , a przecież chcąc przeprowadzić
kontrolę to trzeba  zapłacić.
Pani Kierownik dziwię się bardzo , przecież wiadomo jakie było wykonanie , wynagrodzenia są takie
jakie były.
Radny Klamiński my nic nie mamy do pracy  , ale przecież  było tak , że pani Księgowa 
skłamała.       

   Radny Banaszek w Statucie  SZOZ jest zapis , że kontrole takie powinny być. 
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Pani księgowa odpowiada , że osobiści pytałam Radę czy badamy bilans. Rada odstąpiła od zlecenia
przeprowadzenia sprawdzenia  bilansu  ze względu na brak środków finansowych.

Radny Kowalczyk czy kwoty są aktualne.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny Radnego Koziary w sprawie przeprowadzenia
kontroli bilansu za 2005 rok w SZOZ poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 4 było za 5 przeciw  , 3 wstrzymujące.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 9 było za , 1 przeciw , 2 wstrzymujące.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że wraz z zaproszeniem na sesje państwo otrzymali projekt
uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu dla Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej
w Michałowie.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego
Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna. 
Następnie opinię przedstawia Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty Kultury
Bezpieczeństwa Publicznego, Bezpieczeństwa {Przeciwpożarowego – opinia Komisji pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że jednostki samorządu terytorialnego mogą udzielać
poręczeń i gwarancji kredytowych z uwzględnieniem przepisów ustawy o zamówieniach
publicznych.
Wójt Gminy informuje , że udzielając poręczenia kredytu radni musza wiedzieć , że spłata rat
kredytu i odsetek do końca 2005 roku spocznie na budżecie gminy. Dopiero od 2006 roku tzn po
wypłaceniu „13” pensji za rok 2004  SZOZ będzie pokrywał odsetki od kredytu z `
Po wysłuchaniu informacji złożonej przez Wójta  Przewodniczący Rady Gminy  prosi Sekretarza
obrad  o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 9 było za 1 przeciw, 2 wstrzymujące.
Przewodniczący rady Gminy informuje , że  następnym punktem porządku obrad jest projekt
uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/160/2005 Rady Gminy Michałów z dnia 30 marca 2005
roku w sprawie zmiany wynagrodzenia Wójta Gminy Michałów.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego
Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 za 1 przeciw.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.
Po przerwie wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje po punktu przyjęcia projektu uchwały w sprawie poszerzenia
składu osobowego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego  Budżetu
iFinansów.
Do składu komisji zgłaszam następujących kandydatów:
1. Radny Koziara Aleksy

2. Radny Kot Roman
3. Radny Banaszek Edward
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Przewodniczący Rady Gminy pyta kandydatów czy wyrażają  zgodę , kandydaci zgłoszeni 
wrażają zgodę.
Przewodniczący Rady Gminy zgłoszonych kandydatów poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 11 było za.
Następny projekt uchwały w sprawie poszerzenia składu osobowego Komisji Zdrowia , Oświaty
Kultury Bezpieczeństwa Publicznego, Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego.
Do składu komisji zgłaszam następujących kandydatów:
1.Radny Klamiński Marian
2.Radny Banaszek Edward
3.Radny Kot Roman
4.Radny Koziara Aleksy
Przewodniczący Rady Gminy pyta kandydatów czy wyrażają zgodę, zgłoszeni kandydaci wyrazili
zgodę 
Przewodniczący Rady Gminy zgłoszonych kandydatów poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Następnym punktem jest projekt uchwały w sprawie poszerzenie składu osobowego Komisji
Rewizyjnej.
Do składu komisji rewizyjnej zgłaszam kandydata:

1. Wleciał Jarosław
Przewodniczący Rady Gminy pyta czy kandydat wyraża zgodę.
Kandydat wraża zgodę , Przewodniczący Rady Gminy poddaje kandydaturę Radnego Wleciała pod
głosowanie , w wyniku głosowania 11 było za.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.

ZAPYTANIA I WNIOSKI

Radny Chmielarski – proponuje podwyższenie diet dla radnych.
Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję.
Przewodniczący Rady Gminy proponuje podnieść dla przewodniczących komisji.
Radny Kowalczyk  zgłasza wniosek formalny podwyższenie o 50 zł diety  dla przewodniczących
komisji.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Kowalczyka poddaje pod głosowanie
W wyniku głosowania 4 było za, 6 przeciw.
Radny Chmielarski zgłasza wniosek formalny o podwyższenie diet dla członków komisji
do kwoty 150,00 zł , dla Przewodniczących Komisji  do kwoty 200,00 zł.
Przewodniczący rady Gminy wniosek Radnego Chmielarskiego poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 4 było za, 6 przeciw ,1 wstrzymujący.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek formalny o podwyższenie diet dla członków komisji
130,00 zł, dla Przewodniczących Komisji 150,00 zł.
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Przewodniczący Rady Gminy wniosek poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 4 było za 5 przeciw, 2 wstrzymujące.
Wniosek o podwyższenie diet dla radnych nie przeszedł.

 Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy powiedział zamykam
zwyczajną sesje Rady Gminy w Michałowie dziękując wszystkim za udział.
/sesję zakończono o godzinie 15-tej./
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